
Høringsuttalelse til Kommuneplanens arealdel 
 
 

 

Jeg vil stille meg bar uttalelse innsendt sammen med andre grunneiere på vestsiden i Øvre 
Svatsum, men vil samtidig påpeke muligheten for å utvide eksiterende hyttefelt i Finntjernmarka 
nedover på nedsiden av gamle «hovedvei» opp mot hyttefeltet (se vedlagt kartskisse). Det er der 
mulighet til å anlegge nye tomter, nesten helt uten å endre infrastrukturen, noe som gir stor 
gevinst uten store inngrep. Jeg kan på ingen måte se at dette belaste vilt, eller eksisterende hytter.  

I tillegg vil dette bli veldig fine tomter med utsikt utover, som det er naturlig å anta at vil bli enkle 
å omsette. 
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